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ROMÂNIA 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin Ńei extraordinare  a Consiliului Local al Municipiul ui Hunedoara din  

data de 14.10.2010 
 
 
 
 

Conducerea şedinŃei este exercitată de dl. Zuberecz Richard , care a fost ales 
preşedinte de şedinŃă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 167/2010 
adoptată prin votul deschis al majorităŃii consilierilor locali în funcŃie. Durata mandatului 
preşedintelui de şedinŃă este de 2 luni. 

 
Dl. Zuberecz Richard:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”.  
 
“Domnilor consilieri, stimaŃi invitaŃi, 
 Declar deschisă şedinŃa de astăzi a Consiliului local al municipiului Hunedoara, 

anunŃându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenŃa până la această oră un număr 
de 18 consilieri. Lipsesc domnii consilieri Gyorfi Jeno, Leu Mihai şi HepuŃ Teodor care nu poate veni 
din motive tehnice. 

Vă informez că la şedinŃa de astăzi participă de drept: dl. primar Ovidiu Marius Hada, 
dl. viceprimar Dan Nicolae Robert şi dna. Podea Gabriela, care îl înlocuieşte pe dl. secretar Aurel 
RaŃă-Bugnariu. 

Ca invitaŃi participă şefi de servicii şi birouri din Primăria Municipiului Hunedoara, 
precum şi presa locală.” 

 
Domnul  primar prezintă ordinea de zi.  
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Ordinea de zi va fi modificată, vom retrage punctul 4, deoarece ambasadorul nu va fi 

investit în data de 22, deci ziua Austriei nu va fi sărbătorită în Municipiul Hunedoara. Deci vom avea 
doar punctul 1, 2 şi 3.” 

Se supune la vot ordinea de zi modificată, care se aprobă cu unanimitate de voturi.  
 

Dl. Zuberecz Richard:  
„Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 

interes patrimonial, fie personal, fie prin soŃ, soŃie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunŃe înainte de a intra în dezbaterea ordinii 
de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 
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Vă aducem la cunoştinŃă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziŃiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraŃiei publice locale nr. 215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept.” 

Nu este cazul. 
 
La punctul 1 al ordinii de zi se d ă cuvântul (se adoptă cu votul majorităŃii 

consilierilor în funcŃie). Proiect de hot ărâre pentru rectificarea bugetului local al municip iului 
Hunedoara, pe anul 2010. 

 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil. 
- d-na Fărcaş Bianca care prezintă raportul comisiei de comerŃ - aviz favorabil. 

                -   d-na Chiş Şerban Ana Aurelia care prezintă raportul comisiei de cultură - aviz favorabil. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.168/2010 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 2 al ordinii de zi se d ă cuvântul  (se adoptă cu votul majorităŃii 

consilierilor în funcŃie). Proiect de hot ărâre privind aprobarea studiului de fezabilitate şi a 
indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul d e investi Ńie „Reabilitarea sitului industrial 
Hunedoara şi preg ătirea sa pentru noi activit ăŃi”, aprobarea proiectului „Reabilitarea sitului 
industrial Hunedoara şi preg ătirea sa pentru noi activit ăŃi” precum şi a cheltuielilor aferente 
acestuia. 

 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil. 
- d-na Fărcaş Bianca care prezintă raportul comisiei de comerŃ - aviz favorabil. 

               -    d-na Chiş Şerban Ana Aurelia care prezintă raportul comisiei de cultură - aviz favorabil. 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Aş vrea să profit de faptul că  avem aici reprezentantul Eco Sid, şi dacă nu e cu 

supărare, aş vrea să ne dezvolte un pic subiectul cu structura de sprijinire a afacerilor, ca să ne 
facem o idee despre ce e vorba acolo, să nu treacă chiar aşa,… să avem impresia că n-am înŃeles 
prea mult din toată chestia asta. Aş vrea, dacă-i permite-Ńi, să ne spună două vorbe.” 

 
Dl. Cical Gheorghe:  
„După cum aŃi văzut şi din nota de fundamentare, proiectul cuprinde două faze: faza în 

care se face pronunŃarea propiu-zisă, şi faza doi, în care se va pregăti terenul pentru noi activităŃi. 
Şi dumneavoastră, domnule Gigi Munteanu, aŃi întrebat despre clădirea care se va construi în zona 
respectivă, şi locurile de muncă aferente care se vor crea în această fază.” 
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Dl. Munteanu Gigi:  
„Parcelele, cum le vedeŃi ca si funcŃiuni?” 

 
Dl. Cical Gheorghe:  
„Ca şi funcŃiuni, s-a considerat că se pot delimita 49 de parcele. Aici va fi cuprins şi 

pavilionul central. S-au luat în considerare activităŃile care se pot desfăşura, s-a luat legătura şi cu 
proiectantul, ne-am gândit cam ce-am putea dezvolta noi, Ńinând cont de forŃa noastră de muncă, de 
profesionalismul care există, de cultura care s-a desfăşurat aici privind locaŃia şi locurile de muncă. 
Am prins curierat, se pot crea 10 locuri de muncă, pază şi protecŃie încă 10 locuri de muncă, ca 
informare turistică, poate fi o agenŃie, 3 locuri de muncă, se poate dezvolta un centru de copiere, 
albume, care să poată să facă legătura direct cu Castelul Corvinilor.” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Pot să vă întrerup numai o secundă? Pentru asta s-a făcut prezumtiv sau avem deja 

nişte...” 
 
Dl. Cical Gheorghe:  
„Nu, s-a luat în considerare ce se poate dezvolta. Se pot ulterior dezvolta şi alte 

meserii, cum ar fi o şcoală de meserii.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Este o prezumŃie a activităŃilor care se pot dezvolta în zonă. Nu avem deja 

solicitări....” 
 
Dl. Cical Gheorghe:  
„Nu este bătut în cuie, vom crea 10 locuri de muncă numai pe câte o fază....” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Iar la nivelul partenerilor, v-aŃi gândit ca potenŃialii investitori să-şi desfăşoare 

activitatea fiecare pe parcelă, sau cum?... că aici n-am înŃeles, îşi desfăşoară activitatea în birourile 
sau în spaŃiile....”  

 
Dl. Cical Gheorghe:  
„Fiecare parcelă va fi racordată la utilităŃi.”  
 
Dl Bobou Ńanu Dan:  
„Deci practic vorbim de un nou Parc industrial.” 
 
Dl Balo şin Nicolae:  
„Va fi o zonă industrială, sau...” 

 
Dl. Cical Gheorghe:  
„Va fi mai mult o zonă destinată serviciilor şi turismului, nu se vor dezvolta uzine, 

fabrici, vor fi ateliere practic.” 
 

Dl Bobou Ńanu Dan:  
„Indiferent cum, sunt fazele de proiectare, altfel nu poŃi depune proiectul.” 
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Dl. Cical Gheorghe:  
„În proiectul respectiv era o condiŃie esenŃială, obligatorie.” 
 
Dl Bobou Ńanu Dan:  
„Asta-i faza B, că nu  puteaŃi numai cu faza A.” 
 
Dl. Cical Gheorghe:  
„Ca să obŃin un anumit punctaj, o altă condiŃie este crearea de noi locuri de muncă. Cu 

cât locurile de muncă sunt mai multe, cu atât punctajul este mai mare.” 
 
Dl Bobou Ńanu Dan:  
„Aşa-i structurat programul.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Eu m-am lămurit, vă mulŃumesc.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.169/2010 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 3 al ordinii de zi se d ă cuvântul  (se adoptă cu votul majorităŃii 

consilierilor prezenŃi). Proiect de hot ărâre privind aprobarea Planului de ocupare a func Ńiilor 
publice pentru autorit ăŃile si institu Ńiile publice din cadrul administra Ńiei publice locale a 
municipiului Hunedoara pentru anul 2011. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.170/2010 se aprob ă în unanimitate. 
 
Dl. Zuberecz Richard:  
 „Întrucât am epuizat punctele înscrise pe ordinea de zi, declar închisă şedinŃa de azi a 

consiliului local." 
 
 
 

          PREŞEDINTE,                        SECRETAR,                                  ÎNTOCMIT,   
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R O M Â N I A 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 
 

MINUTA 
şedin Ńei extraordinare  a Consiliului Local al Municipiul ui Hunedoara din  data de 14.10.2010 

 
 
 
 

 
 

Punctul 1 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru rectificarea bugetului local al 
municipiului Hunedoara, pe anul 2010. 

Hotărârea nr.168/2010 se aprob ă în unanimitate. 
 
 

Punctul 2 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de fezabilitate 
şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiŃie „Reabilitarea sitului industrial 
Hunedoara şi pregătirea sa pentru noi activităŃi”, aprobarea proiectului „Reabilitarea sitului industrial 
Hunedoara şi pregătirea sa pentru noi activităŃi” precum şi a cheltuielilor aferente acestuia. 

Hotărârea nr.169/2010 se aprob ă în unanimitate.  
 
 

Punctul 3 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de ocupare a 
funcŃiilor publice pentru autorităŃile si instituŃiile publice din cadrul administraŃiei publice locale a 
municipiului Hunedoara pentru anul 2011. 

Hotărârea nr.170/2010 se aprob ă în unanimitate 
 
 
 
 
 

 
SECRETAR, 

Aurel RaŃă-Bugnariu 

 

 


